
van: 

Verzonden: 
maandag 

14 
oktober 

2024 13:05 

Aan: 

(geanonimiseerd)

   

  Onderwerp: Samenvatting gesprek 
over bezwaar en 

opvolging 

U 

geeft 
aan dat er 

geen 
besluit 

is 

genomen 
voor 

aanleg 
van de 

kunstgrasvelden 
maar 

spreekt 
van een 

samenwerkingsovereenkomst. 

Ik 
begrijp 

dit 
niet 

aangezien 
er 

op 
enig 

moment een 

beslissing 
moet 

zijn 
genomen 

dat er een 

aanzienlijk bedrag (€355.000,-) 
van 

gemeenschapsgeld 
besteed 

ging 
worden ten behoeve van 

aanleg 

op 
velden die 

in 
bezit 

zijn 
van 

gemeente 

HW. 

Op 
basis van 

WOB 

vragen 
wij 

bewoners aan 
u 

hoe, 
wanneer en door welke 

commissie 
dat besluit 

is 

genomen? 

In 

afwachting 
van 

uw 

inhoudelijke 

reactie 
met hierin 

uw 

antwoorden, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


